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Z A P I S N I K  

III. sjednice Komisije za petanku HBS-a  

održane u maloj vijećnici Grada Vodica, dana 20. veljače 2023.g. 

 

 

Sjednica na koju su pozvani putem WhatsApp grupe svi petanka suci sa popisa HBS-a, je započela u 

18 sati, u prostorijama male vijećnice Grada Vodica, Ive Čače 8 (prizemlje). 

 

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Vesna Bošnjak, Marica Dlaka-

Vlajković i Goran Grguričin. 

Odsutni:- Korana Stipaničev - ispričali izostanak, Nedjeljko Penić ispričan izostanak objektivnim 

okolnostima . 

Ostali prisutni od pozvanih petanka sudaca: 

-Krešimir Nimac, Dragan Bukić, Zoran Mijat, Ivica Zekonjić, Milan Gnjidić, a izostanak ispričali 

Hrvoje Ostojić, Ozren Mandić i Ivan Bulat.  

 

Sjednicu je otvorila Grozdana Juričev Šprljan, pozdravila prisutne, nakon čega je utvrdila prisutnost , 

dodajući da je ova sjednica sazvana radi problema koji se pojavio, a radi se o nedovoljnom broju 

sudaca na dispoziciji, radi suđenja u 1.HPL. 

Predsjednica je zadužila Vesnu Bošnjak za zapisničara te sukladno upućenom pozivu predložila 

slijedeći 

Dnevni red: 

l. Prihvaćanje zapisnika sa II. sjednice Komisije u ovom sazivu,  

održane 7. veljače 2023.g.; 

2. Status i utvrđivanje aktivnih petanka sudaca (sudačka članarine,  

utvrđivanje sudačke nagrade/naknade za suđenje u petanka boćanje) 

3. Prijedlog izmjene dobne granice petanka sudaca 

4. Prijedlog povjerenika 1. HPL između  petanka sudaca, 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

 

Ad.l. Prihvaćanje zapisnika sa II. sjednice Komisije u ovom sazivu, održane 7. veljače 2023.  

Zapisnik s II. sjednice Komisije za petanku održane 7. veljače 2023.g., jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ujedno se ispravlja greška u pisanju prethodnog Zapisnik s II. Sjednice u dijelu ad.1. točke dnevnog 

reda kada se navodi datum zapisnika koji je  pogrešno napisan, te umjesto što piše „održane 7.veljače 

2023.“, treba ispravno stajati : 

„Zapisnik s I. sjednice Komisije za petanku održane 12.siječnja 2023.g., jednoglasno je prihvaćen.“ 

 

Ad.2. Status i utvrđivanje aktivnih petanka sudaca (sudačka članarine, utvrđivanje sudačke 

nagrade/naknade za suđenje) 

Predsjednica je izvijestila prisutne  o  zaprimanju HBS-a popisa registriranih sudaca, uz informaciju da 

svi registrirani suci imaju obavezu uplate članarine u iznosu od 60 kn, odnosno 7,96 eura prije početka 

natjecateljske sezone 2023., također je izvijestila prisutne o prijedlogu koji je iznijela na XII. Sjednici 
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Izvršnom odboru dana 8.veljače 2023.g., odnosno potrebu za određivanjem nagrade za suđenje 

petanka sudaca, budući ona još službeno nije utvrđena. 

 

Zbog navedenog, prvenstveno je potrebno utvrditi točan broj sudaca koji su aktivni iz razloga što sudac 

ne može suditi ligu u kojoj igra, što bi prevedeno značilo da nema sudaca za suditi u 1. HPL, budući su 

većina registriranih sudaca s HBS-ovog popisa, igrači koji  igraju Ligu. 

 

Predsjednica navodi da su sucu Krešimiru Nimac prijavila se dva zainteresirana kandidata radi  

polaganja ispita za petanka suca i to: Edi Trlaja i Ante Vrcić. 

 

Nakon duge  rasprave donesen je: 

Zaključak: Komisija nema nikakvu ingerenciju nad sucima već se ovdje radi isključivo o suradnji i 

zajedničkom interesu uspostavljanja ustroja petanka sudaca u cilju stvaranja nužnih uvjeta za održavanje 

natjecanja 1. HPL, jer bez suđenja nema ni Lige, stoga će Predsjednica u ime Komisije izvijestiti Ured 

HBS-a, o nastalom problemu s molbom iznalaženja hitnog rješenja, između ostalog i što prije 

mogućnosti polaganja zainteresiranih kandidata za nove suce, bez obzira o informaciji predsjednika 

Zbora sudaca HBS-a, g. Borisa Nadenić, da će se polaganje za suce održati tek na ljeto ove godine. 

Također će se zatražiti informacije o statusu petanka sudaca kao  i upute petanka klubovima 

radi načina isplate nagrade sucima za suđenje. 

 

Ad.3. Izmjena dobne granice za petanka suce 

Po upozorenju suca Krešimira Nimac istaknut je problem dobne granice za suce, a  koji sukladno 

Pravilniku HBS-a iznosi 65 godina. Međutim kako i sami igrači imaju preko 65 godina, što nije uopće 

sporno, to je predloženo da se i sucima izmjeni dobna granica za suđenje, kako bi imali više sudaca na 

dispoziciji. 

Predsjednica navodi da je pri razgovoru s predsjednikom Zbora sudaca HBS-a, g. Borisom Nadenić 

dobila  informaciju kako je moguće napraviti korekciju dobne granice tj. iznimku za petanka suce, stoga 

će predsjednica  uputiti prijedlog da se dobna granica pomakne sa 65 godina, sukladno večeras 

usuglašenom prijedlogu podigne na 80 godina, s urednim liječničkim pregledom, po uzoru na suce 

međunarodne federacije petanke. 

 

Sjednica je završena u 19,30 sati. 

 

      Zapisničar                     Komisija za petanku HBS-a 

 Predsjednica 

Vesna Bošnjak, v.r.                     Grozdana Juričev Šprljan, v.r. 


